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Zapytanie 

 

Szanowna Pani 

Anna Gilner 

Dyrektor ZDM Gliwice 

 

Dotyczy: Budowy drogi łączącej ulicę Warszawską z ulicą Świętojańską. 

 

 

Szanowna Pani Dyrektor, 

 

W związku z podpisaniem w dniu 07.07.2021 umowy z firmą ABS – Ochrona Środowiska z Katowic 

na wykonanie projektu budowlanego oraz wykonawczego dla zadania pn. „Budowa drogi łączącej ulicę 

Dziewanny z ul. Świętojańską”  zwracam się z prośbą o odpowiedź na poniższe pytania: 

1) Czy umowa została zrealizowana? Jeśli nie to z jakich przyczyn? 

2) W przypadku zrealizowania umowy czy tutejsza jednostka planuje wykonanie inwestycji  

w roku 2023 lub w latach kolejnych? 

3) Czy znany jest orientacyjny koszt wykonania zadania? 

4) Czy wobec wspomnianej inwestycji możliwe jest pozyskanie finansowania zewnętrznego? 

 

 

Z wyrazami szacunku 

Tomasz Tylutko 

 


